
لاهوتی: قانون عفاف و حجاب مردم
را مقابل هم قرار می دهد

عضو فراکسیون مستقلین مجلس شورای اسلامی درباره ابلاغ و اجرای
قانون عفاف و حجاب می گوید: متولیان فرهنگی باید مردم را متقاعد
کنند و در مجموع کار فرهنگی انجام دهند و الا فایده ای نخواهد

داشت.

به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین،قانون عفاف و حجاب در تاریخ ۲۳ آذر
ماه توسط قالیباف به دولت چهاردهم ابلاغ می شود، آنهم در شرایطی
که مسعود پزشکیان در ایام انتخابات ضمانت داده بود که برابر گشت
ارشاد و فشارهای بیرونی بایستد. حالا با گذشت حدود ۵ ماه از عمر
دولت به نظر می رسد قانون عفاف و حجاب اسباب به چالش کشیدن وعده
انتخاباتی پزشکیان را فراهم کرده و به نوعی آن را در بوته آزمایش

قرار می دهد.

آیا پزشکیان طبق شعارهای انتخاباتی که داده بود مقابل قانون عفاف
و حجاب می ایستد و یا اینکه وعده ها را به فراموشی می سپارد و تن
به اجرای قانونی می دهد که هنوز ابلاغ و اجرا نشده، سر و صدا به

پا کرده است.

مهرداد لاهوتی از جمله نمایندگان اصلاح طلب مجلس شورای اسلامی است
که در گفتگو با خبرگزاری خبرآنلاین به پزشکیان توصیه می کند که در
مورد قانون عفاف و حجاب «گفته های قبل و بعد از انتخابات خودش را

کنار هم بگذارد.»

به اعتقاد لاهوتی قانون عفاف و حجاب نواقص فراوانی دارد چنانچه
مردم را مقابل هم قرار می دهد و نیاز به اصلاح دارد.

در ادامـه گفتگـوی خـبرگزاری خـبرآنلاین بـا مهـرداد لاهـوتی، عضـو
فراکسیون مستقلین مجلس شورای اسلامی را می خوانید:

****

*آقای لاهوتی! افکار عمومی نسبت به جریمه های لحاظ شده در قانون عفاف و حجاب
نگران هستند، به نظر شما باید چه اقدامی در راستای این نگرانی انجام داد؟

مصوبه عفاف و حجاب مربوط به این مجلس نبوده بلکه در مجلس قبل تصویب شده بود و
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اینکه چرا آقایان ابلاغ نکردند، در هر صورت دلیل دارد اما نظر بنده این است که
بی حجابی در حد افراط قابل اغماض نیست.

اما واقعیت قضیه این است که بعد از انقلاب تجربه نشان داده که زور هیچ
جانتوانسته تاثیر مثبت بگذارد برای مثال اوایل انقلاب که ویدئو و ماهواره آمدند
به همین ترتیب با آنها برخورد کردیم، لذا تجربه می گوید که به زور نمی شود

کاری را انجام داد و اینکه این حجم از هزینه فرهنگی ایجاد کنیم.

واقعیت امر این است که متولیان فرهنگی باید مردم را متقاعد کنند و در مجموع
کار فرهنگی انجام دهند و الا فایده ای نخواهد داشت.

*قانون عفاف و حجاب مجوز تذکر حجاب را حتی برای اتباع بیگانه در نظر گرفته، به
نظر شما این موارد چه واکنش هایی را به دنبال خواهد داشت؟

من در قانون عفاف و حجاب نواقص زیادی مشاهده می کنم و به نوعی در این قانون
مردم را مقابل مردم قرار دادند. برای مثال وقتی فرد به فروشگاهی مراجعه می
کند، فروشنده نمی تواند با مشتری درگیر شود. حالا که قانون عفاف و حجاب نتیجه
تصمیم این مجلس نبوده، امیدوار هستم که این مجلس تصمیم بگیرد که نواقص قانون

مذکور را رفع کند.

*یعنی مجلس برای اصلاح قانون عفاف و حجاب طرحی در دست دارد و یا منتظر لایحه از
طرف دولت است؟

بستگی به واکنش جامعه دارد.

*به نظر می رسد جامعه از قانون عفاف و حجاب استقبال نکرده، علاوه
بر اینکه رئیس جمهور در تبلیغات انتخاباتی خود می گفت با گشت

ارشاد و مواردی از این قبیل مخالف است؟

اگر مخالف است که الان او رئیس قوه مجریه است و باید اجرا کند.
نمی دانم اجرا می کند یا خیر، پزشکیان گفته های قبل و بعد از

انتخابات خودش را باید کنار هم بگذارد.
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